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Abstract (en)
Selective herbicidal composition for controlling grasses and broad-leaved weeds in crops is composed of a) a herbicidally active amount of a
sulphonylurea of the formula I <IMAGE> in which R1 and R2 independently of one another denote methyl or methoxy; R3 denotes hydrogen,
halogen, methyl or methoxy; and b) a herbicide-antagonistically effective amount of a quinoline derivative of the formula II <IMAGE> in which R
represents hydrogen or C1-C8-alkyl and X represents hydrogen or chlorine. r

Abstract (de)
Ein selektiv-herbizides Mittel zur Bekämpfung von Gräsern und Unkräutern in Nutzpflanzenkulturen besteht a) aus einer herbizid wirksamen Menge
eines Sulfonylharnstoffs der Formel I <IMAGE> worin R1 und R2 unabhängig voneinander Methyl oder Methoxy; R3 Wasserstoff, Halogen, Methyl
oder Methoxy bedeuten; und b) aus einer herbizid-antagonistisch wirksamen Menge eines Chinolinderivates der Formel II <IMAGE> worin R für
Wasserstoff oder C1-C8-Alkyl und X für Wasserstoff oder Chlor stehen.
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